
 Zarząd Powiatu 
 Stalowowolskiego 

OZK.0022.40.1.2019 

Protokół Nr 49/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 17 października 2019 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:20 zakończenie o godz. 11:50 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Janusz Zarzeczny 

 Wicestarosta Mariusz Sołtys 

 Członkowie Zarządu: Alfred Rzegocki, Andrzej Gargaś 

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Helena Krasoń 

 Przewodniczący Rady Powiatu Stalowowolskiego Ryszard Andres 

 Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk 

 

Osoby zaproszone: 

 Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik 

 Iwona Kozioł – główny specjalista w Wydziale BF 

 

Porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wniosek wicedyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w sprawie organizacji 

dodatkowych zajęć z j. polskiego dla uczennicy przybyłej z zagranicy. 

4. Wniosek w sprawie przyznania dodatkowych godzin na wybrane obowiązkowe zajęcia 

edukacyjne dla uczniów klas maturalnych w szkołach prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski w roku szkolnym 2019/2020. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2018/2019. 

6. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2019 rok. 

7. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie finansowej na lata 2019-2033. 

8. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego „Program Współpracy Powiatu Stalowowolskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok”. 



 
 

9. Przyjęcie protokołu 48/2019 z dnia 10 października 2019 r. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 49. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania 

do proponowanego porządku obrad. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 3. Wniosek wicedyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w sprawie 

organizacji dodatkowych zajęć z j. polskiego dla uczennicy przybyłej z zagranicy. 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przedstawiła wniosek Wicedyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. 

Tadeusza Kościuszki Tomasza Sekulskiego o organizację od 07.10.2019 r. do 26.06.2020 r. 

dodatkowych zajęć z języka polskiego w wymiarze 3 godz./tyg. dla uczennicy kl. I Technikum. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy będzie można uwzględnić uczennicę do Systemu 

Informacji Oświatowej? Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik powiedziała, że w związku z tym, 

że zajęcia byłyby realizowane od 7 października br., dyrektor szkoły nie mógł przekazać tych 

danych do SIO wg stanu na dzień 30.09.2019 r. i nie będą uwzględnione w subwencji oświatowej 

na 2020 r. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy zostały podjęte kroki odnośnie połączenia 

uczniów w grupy? Naczelnik odpowiedziała, że została przekazana taka informacja do dyrektora. 

Radny Andrzej Gargaś zapytał, ilu ogółem jest takich uczniów? Naczelnik Wydziału E 

odpowiedziała, że ok. 5-6. Starosta Janusz Zarzeczny zaproponował, aby przyznać 2 godziny 

na dodatkowe zajęcia, a w przypadku, gdyby została utworzona jedna grupa uczniów wówczas 

możliwe jest przyznanie zgody na 3 godziny dla całej grupy. 

Wniosek wicedyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w sprawie organizacji 

dodatkowych zajęć z j. polskiego dla uczennicy przybyłej z zagranicy został pozytywnie rozpatrzony.  

 

Ad. 4. Wniosek w sprawie przyznania dodatkowych godzin na wybrane obowiązkowe zajęcia 

edukacyjne dla uczniów klas maturalnych w szkołach prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski w roku szkolnym 2019/2020. 

Naczelnik ponownie przedstawiła wniosek omawiany na poprzednim posiedzeniu Zarządu ws. 

przyznania dodatkowych dodatkowych godzin na wybrane obowiązkowe zajęcia edukacyjne dla 

uczniów klas maturalnych w szkołach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski w roku 



 
 

szkolnym 2019/2020. Starosta powiedział, że na ten rok nie ma zaplanowanych funduszy na ten 

cel, ale myślał o uruchomieniu od 1 listopada po jednej godzinie na wybrane zajęcia z terminem 

płatności w nowym roku. Główny specjalista w Wydziale BF Iwona Kozioł powiedziała, 

że nadgodziny muszą być najpóźniej zapłacone w kolejnym miesiącu i nie ma możliwości 

przesunięcia ich na nowy rok. Starosta zaproponował, aby przyznać godziny dodatkowe 

na wybrane obowiązkowe zajęcia edukacyjne w szkołach prowadzonych przez powiat 

stalowowolski w ilości liczby oddziałów klas maturalnych w danej szkole w roku szkolnym 

2019/2020 od 1 grudnia 2019 r. do kwietnia 2020 r. Starosta zapytał, czy są inne propozycje 

lub uwagi do przedstawionego wniosku? Innych propozycji i uwag nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie. 

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek w sprawie przyznania dodatkowych godzin na wybrane obowiązkowe zajęcia edukacyjne dla 

uczniów klas maturalnych w szkołach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski w roku szkolnym 

2019/2020 został rozpatrzony pozytywnie. 

 

Ad. 5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2018/2019. 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przedstawiła informację. Starosta zapytał, czy są pytania 

lub uwagi do przedstawionej informacji? Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Zarząd Powiatu przyjął informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2018/2019. 

 

Ad. 6. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2019 rok. 

W trakcie omawiania punktu posiedzenie Zarządu opuścił przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres. 

Główny specjalista w Wydziale BF Iwona Kozioł przedstawiła projekt uchwały. Wicestarosta 

Mariusz Sołtys zapytał o informację odnośnie podjętych działań w związku z utworzeniem 

Powiatowej Akademii Nauki, ponieważ nie widzi w budżecie zaplanowanych na ten cel środków. 

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk, zaproponował, aby został zorganizowany konwent wójtów 

celem przedstawienia propozycji dotyczącej organizacji i finansowania zajęć. Starosta polecił aby 

spotkanie zostało to zorganizowane w jak najszybszym terminie. Starosta zapytał, czy są uwagi 

lub pytania do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie za podjęciem uchwały.  

Głosów: za - 4, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 49/320/2019 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2019 rok. 

 

Ad. 7. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie finansowej na lata 2019-2033. 



 
 

Główny specjalista w Wydziale BF Iwona Kozioł przedstawiła projekt uchwały. Starosta zapytał, 

czy są uwagi lub pytania do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Starosta zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  

Głosów: za - 4, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 49/321/2019 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie finansowej na lata 2019-2033. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego „Program Współpracy Powiatu Stalowowolskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok”. 

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przedstawił projekt uchwały. Starosta zapytał, czy są uwagi 

lub pytania do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie za podjęciem uchwały.  

Głosów: za - 4, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 49/322/2019 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego „Program Współpracy Powiatu Stalowowolskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2020 rok”. 

 

Ad. 9. Przyjęcie protokołu 48/2019 z dnia 10 października 2019 r. 

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego protokołu. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosów: za - 4, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 10. Wolne wnioski. 

Nie zgłoszono.  

 

 

Ad. 11. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Safin 

  

 Janusz Zarzeczny 

Starosta Stalowowolski 
(podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 


